



佳寶幼稚園第二分校(建生邨)

Guideposts Kindergarten 2nd Branch

(Kin Sang Estate)

只供本幼稚園填寫
For Official Use Only

申請編號

Application No.: _____

面見日期：_____月_____日
Interview date / time

_____午_____時_____分

2027-2028 學年入學申請表

Application Form for Admission in the

2027-2028 School Year

甲部：申請人資料

Part A: Applicant's Particulars

中文姓名： Name in Chinese		*性別： * Sex	☐ 男 M ☐ 女 F	相片 Photo		
英文姓名： Name in English		家中常用語言： Spoken language at home				
出生日期： Date of Birth		年齡： Age				
#出生證明書號碼： #Birth Certificate No.		出生地點： Place of Birth				
住址： Residential Address						
住宅電話： Home Telephone	手提電話： Mobile No.	電郵地址： Email Address				
*申請班級： * Applying for Class	☐ 上午班 A.M.	☐ 下午班 P.M.	☐ 全日班 Whole Day	☐ 幼兒班 K1	☐ 低班 K2	☐ 高班 K3

如使用出生證明書以外的身份證明文件，請註明。

If identity document(s) other than Birth Certificate is used, please specify.

乙部：家長/監護人資料

Part B: Parent/Guardian's Particulars

父親姓名： Father's Name		職業： Occupation		聯絡電話： Contact No.	
母親姓名： Mother's Name		職業： Occupation		聯絡電話： Contact No.	
急事聯絡人姓名： Emergency contact person				聯絡電話： Contact No.	
*父母曾就讀本幼稚園 ☐ 否 ☐ 是 畢業年份： *Parent(s) studying/having studied in this kindergarten. No Yes Year of graduation					

丙部：現/曾就讀本幼稚園的兄弟姊妹資料（如適用）

Part C: Sibling(s) studying/having studied in this kindergarten. (if applicable)

姓名： Name	關係： Relationship	現讀班級/畢業年份： Year of graduation
家庭成員： Family member	兄_____人 elder brother	弟_____人 younger brother
	姊_____人 elder sister	妹_____人 younger sister
現就讀或已畢業之小學： Sibling(s) studying / having studied in the primary school. (if applicable)		

日期
Date: _____

家長/監護人姓名
Name of Parent/Guardian: _____

* 請在適當的□內加上✓。
* Please tick the appropriate boxes.

家長/監護人簽署
Signature of Parent/Guardian: _____

報名須知 NOTES ON APPLICATION

請填妥表格及貼上相片後，連同以下文件親自交往或郵寄至本校：

1. 免疫接種記錄(針卡)副本及學生出生證明書副本，如果該生為非本港居民，須同時提交旅遊證件或護照副本（包括上列入境印鑑之副本）；
2. 長型回郵信封三個（三個信封須分別貼上 \$2.4 郵票，並寫上申請學生姓名和地址。回郵信封尺寸約為：4"x 9"）；
3. 報名費港幣四十元（遞交報名表時繳付，報名費概不發還。）

Please affix a recent photo to this application form and return the completed form to School Office by post or in person:

1. Photocopies of Vaccination Record Card and student's Birth Certificate.
2. Three stamped self-addressed envelopes (stamp value HK\$2.4 each. Size of envelope: approximately 4"x 9").
3. A non-refundable application fee of HK\$40.

注意事項 / Point to Note：此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後，所有提供資料將被銷毀。根據個人資料（私隱）條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.